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Poslední zasedání Rady guvernérů MAAE „nebylo
špatné“ pro Rusko, světový vyslanče

tass.com/politics/1587321

Michail Uljanov, stálý zástupce Ruska u mezinárodních organizací ve

Vídni, poznamenal, že „předchozí byly mnohem pochybnější“

Stálý zástupce Ruské federace při mezinárodních organizacích ve

Vídni Michail Uljanov

© Michail Metzel/TASS

VÍDEŇ, 11. března /TASS/. První letošní zasedání Rady guvernérů

Mezinárodní agentury pro atomovou energii (MAAE) nebylo pro

Rusko a celé globální společenství „špatné“, napsal ruský vyslanec na

Twitteru.

"Pro Rusko a celé mezinárodní společenství nebylo toto zasedání

Rady guvernérů MAAE špatné. Předchozí byla mnohem

diskutabilnější," uvedl na Twitteru stálý ruský představitel u

mezinárodních organizací ve Vídni Michail Uljanov.
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Zasedání skončilo v rakouské metropoli v pátek. Po dobu pěti dnů

diskutovali delegáti z 35 zemí o nejpalčivějších otázkách mezinárodní

agendy. Není překvapením, že bezpečnost a zabezpečení Záporožské

jaderné elektrárny (ZNPP) a íránský jaderný program byly středem

diskusí.

Debata o ZNPP skončila téměř jednomyslnou podporou iniciativy

generálního ředitele MAAE Rafaela Grossiho na vytvoření

bezpečnostní zóny kolem zařízení. Společné prohlášení, které Radě

guvernérů MAAE předložilo 50 národních delegací a trvající na

odpovědnosti Ruska za údajné nedodržování zásad jaderné

bezpečnosti, nezískalo během zasedání širokou podporu.

Poslední den zasedání Rada guvernérů MAAE znovu zvolila

generálního ředitele organizace Rafaela Grossiho na další pětileté

období, do 2. prosince 2027.

Vojenská operace na Ukrajině

Dnes, 05:44

Kyjev se obává rostoucí únavy obyvatelstva z vleklého konfliktu v

zemi, řekl lídr hnutí „Jsme s Ruskem“ Vladimir Rogov

Přečtěte si více
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